
 

 

 
 

 

Poznań, 12 stycznia 2023 r. 

 

Interpelacja 

ws. prac prowadzonych na obszarze Hipodromu Wola w Poznaniu 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Mieszkańcy osiedla Wola domagają się pilnych wyjaśnień dotyczących prac prowadzonych na 

obszarze Hipodromu. W ostatnich dniach ciężarówki zwoziły na omawianą powierzchnię duże ilości 

ziemi i piasku, które de facto zrównały teren, zasypując ścieżkę, drzewa i łąki. To oczywista 

ingerencja w atrakcyjny i cenny pod względem biologicznym i ekologicznym teren, w części 

podmokły, będący jednocześnie doliną rzeki Bogdanki w zachodnim klinie zieleni. Trudno 

przyjmować argumentację, iż są to klasyczne coroczne działania porządkowe i utrzymaniowe, gdyż 

we wcześniejszych latach mieszkańcy nie byli świadkami tak rozszerzonych i budzących wątpliwości 

prac. W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego nie przewiduje się na tym obszarze 

robót ziemnych, gdyż jest to teren chroniony i wyłączony z wykorzystania na cele sportowo-

rekreacyjne, a z uzyskanych informacji od mieszkańców wynika, iż prowadzone działania zostały 

podjęte bez jakichkolwiek konsultacji z włodarzami miasta czy radą osiedla. Spekulacje w zakresie 

docelowego wykorzystania terenu są natomiast różne, od koncepcji przywracania pierwotnego toru 

wyścigowego, aż po budowę osiedla mieszkaniowego czy też toru motocyklowego. W kontekście 

trwającej od wielu miesięcy dyskusji na temat roli zieleni w mieście i podejmowanych wielokrotnie 

wątpliwych działań, na przykład dotyczących wycinki drzew przy ul. 27 Grudnia, w tym przypadku 

należy podjąć interwencję szybką i maksymalnie przemyślaną, aby obecne wyrządzone skutki można 

było jeszcze naprawić. Z tego względu zwracam się z prośbą o precyzyjne stanowisko miasta w 

powyższej sprawie, tym bardziej w kontekście przejmowania docelowo terenu przez Międzynarodowe 

Targi Poznańskie.  

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


